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 Colosseum
 Vatican City
 Leaning Tower
 Cinque Terra
 Venice Canal Boat

All New Itinerary

1 Penang - Transit City (MOB)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to
Rome – the capital city of Italy.
**Overnight onboard
2Transit City - Rome (MOB/LD)

Upon arrival, Rome city orientation tour to Colosseum, Arch Of
Constantine, Trevi Fountain and Spanish Steps and Vatican City– the
smallest city of the world.
**Overnight at Rome
3 Rome – Florence (BLD)

After breakfast, proceed to Florence for walking orientation tour
which includes Piazza della Signoria, Cathedral of Santa Maria del
Fiore, Palazzo Vecchio, Loggia dei Lanzi and Gate of Paradise.
**Overnight at Florence/Prato
4 Florence – Pisa - LaSpezia - Florence (BLD)

After breakfast, proceed to Pisa city orientation for famous Leaning
Tower, The Miracle Square, The Cathedral and Pisa Baptistery of St.
John. Next, proceed to LaSpezia for orientation tour of Cinque Terra.
Next, tour back to Florence/Prato.
**Overnight at Florence/Prato
5 Florence – Venice (BLD)

After breakfast, tour proceed to Venice – the city of canals. Next,
enjoy the walking orientation tour to Saint Mark's Square, Saint
Mark's Basillica, Bridge Of Sighs and Doges Palace
**Overnight at Mestre / Padua
6 Venice – Verona - Genoa (BLD)

Today tour transfer to Verona. Upon arrival city orientation to Juliet's
Balcony and Arena. Verona is a city in northern Italy’s Veneto

region, with a medieval old town built between the meandering
Adige River. Next proceed to Genoa.
**Overnight at Genoa / Alessandria
7 Genoa – Milan (BD)

Today tour will proceed to Milan, enroute free shopping at
Serravalle Designer Outlet. Serraville Designer Outlet, Italy’s first
and largest designer outlet that boasts over 300 brands. Bag big
discounts at Prada, Saint Laurent, Burberry, Nike, Guess, United
Colors of Benetton and more.
**Overnight Milan
8 Milan - Transit City- Penang (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight back home.
**Overnight onboard
9 Arrive Penang

Home sweet home

 Juliet's Balcony
 Serravalle Designer

Outlet
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 斗兽场

 梵帝冈

 比萨斜塔

 五渔村

 科威尼斯水上游船

 朱丽叶故居

 塞拉瓦莱名品奥特莱斯

1 槟城 - 中转城市（机上用餐）

全体团员聚集于槟城国际机场，乘搭客机前往罗马– 意大
利的首都。
**夜宿于机上

2 中转城市 - 罗马（机上用餐/午晚餐）

抵达后，罗马市区游览于斗兽场，君士坦丁凯旋门，特
雷维喷泉，西班牙台阶及梵帝冈- 世界上最小的城市。
**夜宿于罗马

3 罗马 – 佛罗伦萨（早午晚餐）

早餐后，前往佛罗伦萨。抵达后，市区观光于领主广场，

圣母百花大教堂, 旧皇宫, 佣兵凉廊和天堂之门。
**夜宿于佛罗伦萨/普拉托

4 佛罗伦萨 - 比萨 - 拉斯佩齐亚 - 佛罗伦萨 (早午晚餐)

早餐后，前往批萨。抵达后，参观世界著名的比萨斜塔，
奇迹广场，大教堂及比萨的圣若望洗礼堂。接着，团队将
前往拉斯佩齐亚，游览五渔村。之后，返回佛罗伦萨/普拉
托。
**夜宿于佛罗伦萨/普拉托

5佛罗伦萨 – 威尼斯（早午晚餐）

今天，团员们将前往威尼斯 -运河上的贡多拉城市。团员
们将体验水上巡船。随后前往圣马科广场，圣马可大教
堂，叹息桥及总督府。

**夜宿于梅斯特雷/帕多瓦

6 威尼斯 – 维罗纳 - 热那亚（早午晚餐）

今日行程前往维罗纳。抵达后参观朱丽叶的阳台和竞技
场。维罗纳是意大利北部威尼托地区的一座城市，拥有一

座建于蜿蜒的阿迪杰河之间的中世纪老城区。接着前往热
那亚。
**夜宿于热那亚/亚历山德里亚

7 热那亚 – 米兰 （早晚餐）

今天行程将前往米兰，途中在塞拉瓦莱名品奥特莱斯自由
购物。塞拉维尔名品奥特莱斯是意大利首家也是规模最大
的名品奥特莱斯，汇聚了超过300个品牌。普拉达、圣罗
兰、博柏利、耐克、Guess、United Colors of Benetton等品

牌均可享受超值折扣。
**夜宿于米兰

8 米兰 – 中转城市 （早/机上用餐）

早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。

**夜宿于机上

9 中转城市 - 槟城

抵达温馨的家园。


